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JAARVERSLAG  ACCOMMODATIECOMMISSIE  2020 – 2021 

 
Alweer een jaar voorbij waarin zowel binnen als buiten  Roda veel gebeurd is. 
Iedere maandagmorgen is het weer zover van half 9 tot 9 uur eerst koffie drinken, dan de lijst op 
noemen wat er gedaan moet worden. 
 
De Accommodatiecommissie bestaat uit 18 personen die te kennen hebben gegeven om dit seizoen 
weer de nodige werkzaamheden voor hun cluppie te willen verrichten. 
Zij zorgen ervoor dat iedereen die Roda wekelijks bezoekt, het er weer verzorgd uitziet. 
Bij een vereniging als Roda met ruim 1400 leden is er iedere week veel werk aan de winkel. 
 
Wat doen ze dan iedere week bij Roda. 
--- 3 man die alle vuilnisbakken die om de velden staan, in de ondergrondse containers legen. 
--- 2 man die op en om het park het achtergebleven zwerfvuil van het weekend weghalen, de ballen uit 
de sloot, weiland en bossages halen                         
--- 1 man voor de verlichting voor binnen en buiten.  
--- 2 man zorgen voor het schilderwerk aan de gebouwen, en reclame borden. 
--- 1 man die al het straatwerk om de kantine, kleedkamers, fietsenstalling, en de tribune 
      ( machinaal ) schoon blaast. 
--- 2 man die de banken en stoelen schoonhouden op de tribune. 
--- 5 man die reparatie werkzaamheden verrichten in en aan de gebouwen en reclameborden 
      op hangen. 
--- 4 man die op donderdag- en/of vrijdagmorgen de kalklijnen op 4 grasvelden aanbrengen. 
. 
Ieder weekend wordt er voor de 65+ ploeg een lijst gemaakt wat er ‘s maandags gedaan moet 
worden. 
De Accommodatiecommissie spreekt haar bezorgdheid uit voor de vele vernielingen die we wekelijks 
tegen komen zowel binnen als buiten de gebouwen. Afgerukte verlichtingsarmaturen in de 
kleedkamers, kapotte plafondplaten in het materiaal/ballenhok, ingegooide plexiglas ramen aan de 
zijkanten tribune, kapot getrapte ontluchtingskapjes op het dak kleedkamers, kapot gesneden 
doelnetten e.d. 
 
Dringend verzoek aan alle trainers: Laat de laatste groep die getraind hebben op de velden 1-3-4-5-6 
de losse doelen naar de zijkanten schuiven.  
Reden: wanneer de aannemer ‘s morgens komt om de velden te borstelen en er staan doelen op het 
veld, dan vertrekt hij weer er wordt dan niet geborsteld. 
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JAARVERSLAG DAMESAFDELING 2020-2021 

 

De commissie vrouwenvoetbal bestond in het seizoen 2020-2021 uit Ellen de Leeuw. De 

Damesafdeling vormde een aparte afdeling binnen de werkgroep recreatievoetbal. 

Resultaten 

Het seizoen 2020-2021 is Dames 1 gestart met Jan Hendrik Modderman als trainer en Mandy Wissink 

als leider. 

Begin van het seizoen zijn er een aantal wedstrijden gespeeld totdat de corona weer roet in het eten 

gooide. Na de winterstop mocht er onder voorwaarde getraind worden, dit was voor de trainer en 

dames niet te doen. Dus dit seizoen is een beetje dood gebloed. Wel hebben we het seizoen nog 

kunnen afsluiten met een slotdag, doormiddel van een mixtoernooi en poffertjes. Aan het eind van de 

middag was er een bedankje voor alle trainers en leiders van de meiden- en damesafdeling.  

Helaas hebben we moeten besluiten om de samenwerking met de trainer te beëindigen, de 

verwachtingen over en weer voldeden niet. Wederom op zoek naar een nieuwe trainer. 

Doelstelling  

Als damescommissie en onze speelsters van Dames 1 zijn wij steeds verder de samenwerking met de 

jeugd aan het zoeken. Zo hebben de dames al een aantal jaar een pupil van de week vanuit de MO-

11. En organiseren we met de meisjes een gezamenlijke slotdag . Op deze wijze hopen wij te zorgen 

voor een goede doorstroom in de toekomst vanuit de meisjes naar de dames.  

Ook zullen wij de optie openhouden wellicht een dames team op de zaterdag te vormen, dit i.v.m. 

werk van diverse speelsters. Daarnaast zien wij ook  bij clubs in de omgeving dat damesvoetbal op 

zaterdag in populariteit toeneemt. Wanneer dit vorm begint aan te nemen zullen wij dit uiteraard in 

samenspraak met Roda verder oppakken.  

Er is nog steeds een dames 30+ team in de 7x7 30+ competitie.   
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JAARVERSLAG ZATERDAG AFDELING – 2020/2021 
 

 
Algemeen 
In het afgelopen seizoen zijn de belangen van de Zaterdag Afdeling waargenomen door Chris Visser 
als wedstrijdsecretaris, Michiel Snoek als penningmeester, Jos van der Ploeg voor administratieve 
zaken en materiaalbeheer en de overige commissie leden Steven van Vugt en Evert Westeneng als 
aanspreekpunt voor de recreanten. 
  
Een wisselende groep supporters zorgde voor de representatieve taken bij thuis- en uitwedstrijden van 
het eerste elftal en verrichtte, waar nodig, hand- en spandiensten. 
 
Competitieresultaten  
Na het stopzetten van de competities, in verband met corona, zijn deze niet meer hervat. Het seizoen 
2020/2021 is derhalve niet in de boeken terecht gekomen. 
 
In het tweede deel van het seizoen zijn er wekelijks onderlinge wedstrijden georganiseerd tussen de 
recreanten teams en de onder 19 teams. Dit waren leuke, sportieve wedstrijden waardoor de 
onderlinge band sterker is geworden. 
 
Recreantentrainers 
Aan het begin van het seizoen hebben Jan Mulder en Jenno Boersma de trainingen van de 
recreanten verzorgd. Helaas hebben beide heren om uiteenlopende redenen aangegeven na het 
seizoen te zullen stoppen met het verzorgen van de trainingen. 
 
Evenementen 
Er was een gezellige middag gepland met een zanger; helaas ging dit door corona niet door. 
 
Eind december hebben we in samenwerking met Versbakkerij Leusden een oliebollenactie gehouden. 
Het was een groot succes.  
Voor komend jaar gaan we hieraan een vervolg geven. 
 
Overig 
Wedstrijdsecretariaat 
Ook hebben de nieuwe commissieleden de tafeldienst op het podium weer nieuw leven ingeblazen.  
In het nieuwe seizoen gaan de elftallen dit op de zaterdagmiddagen invullen, bij gebrek aan 
commissieleden. 
 
Bardiensten 
Het nakomen van en invulling geven aan bardiensten is, over het algemeen, goed gegaan. 
 
Commissieleden gezocht 
Na het corona seizoen heeft Evert Westeneng besloten te stoppen als Commissielid en heeft Steven 
van Vugt aangegeven af en toe nog beschikbaar te zijn.  
Nu is Michiel Snoek het enige overgebleven Zaterdag Commissielid.  
 
Dit is geen gezonde situatie voor de vereniging.  
Hierbij een herhaalde oproep: ”Wie komt / wie komen de Zaterdag Commissie versterken?” 
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JAARVERSLAG ZONDAG AFDELING - 2020-2021 

 
ALGEMEEN 
 
De zondagcommissie heeft het zeer korte seizoen 2020 - 2021 wederom met een goede bezetting 
gedraaid. Hans van Mourik had de functies van voorzitter en penningmeester. Verder bestond de 
commissie uit Martin van Daatselaar (wedstrijdsecretaris), Marc Mispelblom (Secretaris),   Kees Verweij 
(Materiaalbeheer),  Gerrit Duinsbergen ( algemene zaken en ass materiaalbeheer ) en  
Wim Bakkenes ( algemene zaken). Daarnaast deden Jaap Zweinenberg en Willem Klumper het technisch 
gedeelte voor de zondag.  Verder waren  Gerrit Duinsbergen en Ben Tolboom bij toerbeurt zondags 
aanwezig om de kantine te openen en indien nodig de velden te keuren. De bardienst op zondagochtend 
werd gedaan door Riborg Tolboom, Ria Leijenaar,  Jolanda Veenendaal en Wim Bakkenes. 
 
De recreanten werden afgelopen jaar getraind door  Harold van Zandbrink en Arjan de Kruijff. Verder werd 
ook dit seizoen de zondagcommissie ondersteund door meerdere vrijwilligers, zoals de openers en sluiters 
van de kantine ( Reinier, Harold, Walter, Willem, Thomas, Sander, Eric) en de scheidsrechters,. Daarnaast 
was Marc ook de omroeper bij thuiswedstrijden van het eerste. Cees Leijenaar schreef de 
voorbeschouwingen en verslagen van zondag 1 op de site van Roda’46.  
 
 
Competitie 
 
Dit seizoen gingen we van start met 7 herenteams. Jeroen Jooren begon aan zijn tweede seizoen als 
trainer bij Roda’46 zondag in de 3e klasse met assistent Gert van Geerenstein. De leiders bij het eerste 
waren John Dee, Thomas Schonewille en Eric van de Velden. Joyce Wouters was verzorgster.  
Grensrechters waren Gerard Wittenberg en Marco Reichardt voor het 1e en reservespelers voor het 2e. 
Trainer voor het eerste seizoen bij het tweede was Arie den Ouden,  leider/ass coach was Jaap 
Zweinenberg.  
 
Het werd opnieuw een hele rare en korte competitie voor alle teams. De laatste wedstrijd was 27-9-2020 
en daarna werd alles afgelast vanwege covid19. Ook de kantine ging dicht. Dat betekende dat er geen 
eindstanden gepubliceerd werden en er geen promotie en degradatie was voor de A categorie.  
Zondag 1 had maar 5 van de 26 wedstrijden gespeeld. 
Gelukkig is de competitie en beker van seizoen 2021-2022 wel normaal begonnen, alleen vanaf 14-11-
2021 zonder publiek. 
 
Alle teams bedankt voor het draaien van de bardiensten, indien nodig. 
 
Activiteiten 

- Voor het begin van de bekercompetitie op 23 augustus 2020 weer het 7 tegen 7 

toernooi voor recreantenteams ( 5 zondagteams en 2 zaterdagteams) wat 

gewonnen werd door zaterdag 4 

- Bij zondag 1 thuis een pupil van de week  

- Bardiensten op vrijdagavonden bij 35+ toernooi door zondag selectie 

 

Wegens corona konden niet doorgaan: 

- De zondag Quiz met snert van de Korf ( Alex van Huigenbosch)  en loterij.  

- Zondag 29 december het Baad Finance zaalvoetbaltoernooi  bij Antilopen 

Daarnaast is er een aktie opgezet om geld te werven voor Roda’46 in coronatijd. Hierdoor is er een 
sponsorbord van de vrienden van Roda’46 voor de ingang van de kantine geplaatst. Degenen die erop 
staan: bedankt voor het meedoen en de geldelijke ondersteuning. Dit geldt ook voor een aantal 
donateurs natuurlijk die wel geld doneerden maar niet op het bord wilden. 
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Komend seizoen 2021-2022 
 
Jeroen Jooren is wederom trainer met Gert als zijn assistent. Ondersteunt wederom door leiders John , 
Thomas en Eric. Verzorger is opnieuw Joyce. Keeperstrainer is Fred Ekdom en hersteltrainer Willem 
Klumper. Bij zondag 2 is wederom de trainer Arie den Ouden. Ass. coach /leider is Jaap Zweinenberg en 
zonodig leider Alfons Houtveen. De assistent-scheidsrechters bij het eerste team zijn Gerard Wittenberg, 
Marco Reichardt en Rick Buunk. 
 
Er blijven totaal 7 zondagteams in de competitie. Dit komt omdat zondag 3 en 4 zijn samengegaan en er 
van buitenaf een nieuw team zondag 4 is bijgekomen. We zien nog steeds in de eerste 2 teams bijna 
alleen maar  “Roda” jongens lopen en de gemiddelde leeftijd van de zondagselectie wordt nog steeds 
lager.  
 
Bij de zondagcommissie gaat 1-1-2022 wel het nodige veranderen. Hans van Mourik ( blijft nog tot einde 
seizoen penningmeester) , Martin van Daatselaar , Gerrit Duinsbergen en Wim Bakkenes stoppen als 
commissie lid. Hans en Gerrit stoppen ook als opener. Wim gaat door net als Ben. 
Jaap Zweinenberg is er echter in geslaagd om een grote groep mensen ( nu al 16) te vinden die 
allemaal het werk van de 3 “gestopten” op zondag bij toerbeurt over gaan nemen. Zelf gaat Jaap de taak 
van voorzitter op zich nemen bij de zondagcommissie. Zijn TC taak wordt weer overgenomen door Gert 
van Geerenstein. 
De functie wedstrijdsecretaris zal vanaf 1-1-2022 vervuld worden door Harold van Zandbrink en Marko 
Snoek. 
Daarnaast is inmiddels Rick Buunk als afgevaardigde van de zondagafdeling elke maand aanwezig bij 
de AB vergaderingen. 
 
De bardienst op de zondagochtend blijft gedaan worden door Riborg Tolboom, Ria Leijenaar,  Jolanda 
Veenendaal en Wim Bakkenes. 
 
We zijn heel blij dat al deze mensen van alles voor de zondagtak gaan doen en wensen ze veel plezier 
Bij datgene wat ze gaan doen.  
Verder willen we iedereen bedanken waarvan we afscheid genomen hebben: bedankt voor je inzet voor 
Roda’46 zondag en veel succes bij een eventuele andere club of met andere bezigheden. 
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JAARVERSLAG HORECACOMMISSIE - 2020-2021 

 

De samenstelling van de Horecacommissie in het seizoen 2020-2021 bestond uit de leden.  

Mariette Horst   - Barcoördinatie.  

Diana Arts  - Keuken en snackbar, algemene zaken.  

Roald Keus   - Penningmeester.  

Rijk Rijnders   - Inkoop. 

Guido Koelstra  - Algemene zaken, ondersteuning alle activiteiten 

Dennis van den Brink - Algemene zaken, ondersteuning alle activiteiten (miv juni 2020) 

John Groenevelt - Algemene Zaken, openen-sluiten coördinatie. 

 

Alle vrijwilligers zijn het seizoen met heel veel energie gestart. De 1e maand van het seizoen is zeer 

positief afgesloten. Mooie omzet en veel competitie en bekervoetbal op en rondom de velden met als 

gevolg een volle kantine. 

Helaas geen Nieuwjaarsborrel en de “El Clasico” wedstrijden vanwege de corona-maatregelen. 

Ook het afgelopen seizoen werd gedomineerd door het Corona-virus, ook bij Roda voor de Horeca 

een flinke streep door de rekening. 

Ook de gebruikelijke afsluitingen van het seizoen met toernooien zoals Young Stars, 35+ 

Internationaal en Reus van Leus konden geen doorgang vinden.  

Dat scheelt heel veel gezelligheid en natuurlijk omzet. 

Gelukkig konden we tijdig nog veel goederen afbestellen en zodat de derving minimaal was. 

Het Cashless betalen bij Roda kende ook een kleine stijging. Deels ingegeven door de adviezen 

vanwege Corona en ook maatschappelijke kentering van cash naar cashless duidelijker zichtbaar. 

De voordelen van Cashless zijn: veiliger voor Vrijwilliger en Vereniging, direct opbrengsten op de 

rekening, geen fouten met wisselen. In tegenstelling tot het onveilige en bewerkelijke proces van cash. 

Verheugend is te constateren dat het aantal Vrijwilligers binnen de Horeca-afdeling stabiel is gebleven 

ondanks de lange periode van sluiting van de kantine. Het aantal vrijwilligers dat met regelmaat 

bardiensten, openen, sluiten en andere werkzaamheden is ca. 65 personen.. 

Ook voor het seizoen 2021/2022 blijft de Horecacommissie de wens uitspreken om weer een aantal 

nieuwe vrijwilligers te mogen begroeten. Vele handen maken het werk lichter en leuker. 

De Horecacommissie bedankt alle Vrijwilligers voor hun bijdrage en inzet in het afgelopen seizoen 

tijdens de zaterdagen, zondagen, trainingsavonden en tijdens de diverse activiteiten.  

Geweldig, TOP!! 

De Horecacommissie spreekt ook de wens uit, dat de Corona-maatregelen in het seizoen 2021/2022 

minder negatieve invloed zullen hebben. 

 

 

 

 

 

 



   

 
8 

 

JAARVERSLAG 35+ en 45+ voetbalseizoen 2020 - 2021 
 

Het aantal damesteams 30+ en herenteams 35+/45+ was totaal 13 teams. 1 dames 30+ en 1 heren 

45+ team in de KNVB competitie en 11 herenteams 35+ intern. Voor de KNVB teams en de interne 

competitie een stabilisatie van het aantal teams.   

De teams in de KNVB competitie spelen per competitie helft 1 x hun wedstrijden bij Roda ’46. 

Beurtelings worden de andere avonden gehouden bij de andere verenigingen. 

Als aanspreekpunten voor deze competities fungeren Martin van Daatselaar, Kim Visser en Guido 

Koelstra. Mede door ondersteuning van de Horecacommissie en andere vrijwilligers zoals openers, 

sluiters en bardienst door Zondag 1 spelers was het mogelijk om op de vrijdagavonden de kantine 

open te hebben. 

Helaas is na 1 maand voetballen begin oktober 2020 als gevolg van de corona maatregelen alles 

stopgezet. Net als andere voetbalactiviteiten mochten ook de oudjes ook niet verder met hun 

noodzakelijke lichaamsbewegingen.    

Tot mei 2021 hebben alle voetbalactiviteiten stil gelegen en daarna hebben zij zoveel als mogelijk op 

de vrijdagavonden de schade ingehaald met voetballen. Echter nog zonder kantine maar het plezier 

was er niet minder om.  

Ook de 6e editie van het 35+ Internationaal heeft geen doorgang kunnen vinden. Hoe dit verder zal 

gaan in 2022 moeten we voorlopig nog afwachten. Maar zoals de situatie eruit ziet in de omliggende 

landen moeten we ook vrezen. 

Ondanks alle beperkingen vanwege Corona blijft de slogan:  

Wie de oudjes heeft, heeft ook zeker een toekomst!!!!   
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JAARVERSLAG SPONSORCOMMISSIE 2020-2021 

Allereerst willen we via dit verslag alle sponsoren, in welke vorm dan ook, die jaarlijks en/of incidenteel 

Roda ’46 steunen, zeer hartelijk danken. Zeker in deze bijzondere tijd zijn we blij met de steun die we 

krijgen van onze sponsoren! Dit is niet vanzelfsprekend, wordt door niet iedereen gezien en/of op de 

juiste wijze gewaardeerd. Echter is dit essentieel om een vereniging als de onze te laten functioneren. 

Daarnaast willen we ook de 60+ club bedanken voor hun werkzaamheden voor de sponsorcommissie.  

 

De samenstelling van de sponsorcommissie 20/21 

Herwin Mars    Voorzitter 

Marco Snijders    Penningmeester 

Boudewijn Swier   Kleding 

Bart Bosman    Werving 

Bas Schellevis    Werving 

Dennis van den Brink   Werving 

 

Het seizoen 

Het was een heel moeilijk seizoen daar we geen bijeenkomsten konden organiseren voor sponsoren. 

Daarnaast heeft de sponsorwerving zeer te lijden gehad onder corona en konden we daardoor weinig 

nieuwe sponsoren verwelkomen. Sponsoren die hard geraakt zijn door corona zijn we 

tegemoetgekomen en gelukkig zijn er ook weinig opzeggingen binnen gekomen.  

Eind maart werden geconfronteerd met de opzegging van Macron, onze kledingleverancier. We waren 

bezig om het contract te verlengen, deze zagen we dus niet aankomen. Gelukkig konden we snel 

schakelen met onze nieuwe sponsor Plutosport om een nieuwe kledingleverancier te vinden. We 

hebben de tijd genomen om diverse merken uit te werken en uiteindelijk de keuze gemaakt voor 

Robey i.c.m. Plutosport. We hebben gelijk deze mogelijkheid aangegrepen om de verkoop van de 

kleding uitsluitend via internet te laten lopen en niet meer in een fysieke winkel bij Roda. Het risico op 

voorraadderving is hiermee verdwenen en we geven de leden de mogelijkheid om op ieder moment 

van de dag Roda kleding te kopen. Hiermee is dus een einde gekomen aan de Roda shop. Wij willen 

de vrijwilligers bedanken voor hun jarenlange inzet in de Roda shop!  Ook de sponsorkleding loopt nu 

volledig via Plutosport, hierdoor kunnen we in de toekomst 1 vrijwilliger vrijmaken voor andere taken. 

Naast de mooie deal met Plutosport zijn we ook de gesprekken gestart met hoofdsponsor Bouwbedrijf 

Schoonderbeek voor het verlengen van de overeenkomst . De overeenkomst met Bouwbedrijf 

Schoonderbeek als Hoofdsponsor, shirtsponsor Zaterdag 1 en JO19.1 liep af per 30 juni 2021.         

We hebben hele mooie gesprekken gevoerd met Evert en we zijn dan ook ontzettend blij jullie te 

kunnen meedelen dat de overeenkomst is verlengd met 6 jaar. Een teken- en foto moment volgt later 

in het seizoen 21/22.  

Ook zijn we verheugd te kunnen mededelen dat de overeenkomst met Tuincentrum Eurofleur als 

shirtsponsor Zondag 1 ook met 6 jaar is verlengd.  
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Toekomst 

Wij zien de toekomst vol vertrouwen tegemoet! Het is hard werken en nieuwe sponsoren staan niet in 

de rij maar toch zien we mooie kansen voor het nieuwe seizoen. Het is spannend wat de maatregelen 

gaan doen maar het zou mooi zijn als we 1 of meerdere activiteiten kunnen organiseren.  

Wat wel zorgelijk is, is de personele bezetting. Aan het einde van het seizoen hebben we afscheid 

genomen van Bart Bosman. Bart heeft zich de afgelopen jaren gestort op sponsorwerving en veel 

nieuwe sponsoren mogen verwelkom. Bart, bedankt voor je inzet de afgelopen jaren! Het betekent wel 

dat we nu met een persoon minder zitten en dat maakt het er niet makkelijker op. We merken dat 

sommige vraagstukken hierdoor soms wat langer op zich laten wachten, graag jullie begrip hiervoor.  

Wij zijn hard op zoek naar 2 personen die ons willen versterken. 1 persoon voor communicatie en 1 

persoon voor werving. Wie wil ons komen helpen? Daarnaast kunnen jullie ons ook helpen; weet je 

iemand die eventueel wil sponsoren of je hebt leuke/goede ideeën? Neem contact met ons op! 
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JAARVERSLAG JEUGD AFDELING 2020-2021 

 
Samenstelling Jeugdcommissie 
 
In het seizoen 2020-2021 bestond de Jeugdcommissie uit de volgende leden:  
 

Voorzitter: Floor Drost 

Penningmeester: vacant 

Wedstrijdsecretaris: Chris Visser ad interim 

Algemene Zaken en Tafeldienst Sandra Rous 

Coördinator JO16 t/m JO19 Peter Sennema 

Coördinator JO12 t/m JO15 Peter Sennema 

Coördinator JO10 en JO11 Patrick de Bourgraaf 

Coördinator JO8 t/m JO9 Karin van Unnik 

Coördinator Mini's en Kiddies Awin Maref 

Coördinator Meisjes Mandy Wissink 

 

Jeugd 

Roda’46 heeft plusminus 900 jeugdleden verdeeld over 72 teams, waarvan 8 meisjesteams. 
Daarnaast zijn er ongeveer 50 mini’s en kiddy’s  het seizoen rond. 
 

Faciliteiten/Accommodatie 

Aan het begin van het seizoen had Roda’46 de beschikking over drie kunstgrasvelden en vier 
natuurgrasvelden.  

Het is puzzelen om alle (jeugd-)teams minimaal één keer per week op de velden te kunnen laten 
trainen.  

Doordat dagelijks op veld 5 wordt getraind en incidenteel op veld 6 zijn deze velden al snel 
onbespeelbaar. Voorts zijn de velden 2 en 6 snel zo drassig dat ze snel worden afgekeurd. Hierdoor 
moeten veel wedstrijden worden afgelast. Vervanging van één natuurgrasveld door een kunstgrasveld 
zou veel problemen oplossen. 

De indeling op de velden tussen de prestatie- en recreatietak en tussen de jeugd en senioren blijft een 
uitdaging, maar wordt inmiddels volgens een centraal trainingsschema goed ingepast.  

In het materiaalhok zijn 8 extra kasten gemaakt waardoor meer jeugdteams hun trainingsmaterialen bij 
Roda'46 kunnen laten 
Er zijn 8 extra pupillen doeltjes geregeld door de accommodatiecommissie. Na vervanging kunstgras 
veld 3 en 4 zijn de "vaste" pupillendoeltjes voorzien van wieltjes waardoor ze herbruikbaar zijn. 
en een donateur heeft 6 kleine doeltjes bij PEC Zwolle geregeld. 
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Tafeldienst 

De vertegenwoordiging van het Wedstrijdsecretariaat (de zogenaamde Tafeldienst) op zaterdag wordt 
door Sandra Rous tussen 07.30 en 14.00u prima gecoördineerd, terwijl de Zaterdagcommissie na 
14.00uur die taak overneemt. Er zijn bijna geen vrijwilligers te vinden die het wedstrijdsecretariaat 
willen bemensen, dit blijft een punt van aandacht.. 

Bezetting Jeugdcommissie 

Zoals bij veel sportverenigingen wordt steeds moeilijker om vrijwilligers te vinden die taken op zich 
nemen. Binnen de Jeugdcommissie hebben we gelukkig voor elke leeftijdscategorie een coördinator 
kunnen aanstellen voor het nieuwe seizoen 2021-2022. 

Scheidsrechters 

Voor scheidsrechters blijven we zoeken naar ‘vers bloed’ . Vrijwilligers om deze verantwoordelijke taak 
uit te voeren moeten we echt zoeken, maar tot nu toe is dat nog steeds gelukt. 
 

Activiteiten tijdens de Corona-pandemie  

De Corona-pandemie is niet aan Roda’46 voorbijgegaan, maar de Jeugdcommissie is er wel in 
geslaagd om in samenwerking met de overige commissies tijdens deze periode een goed 
trainingsschema en onderlinge wedstrijden op zaterdag/zondag te organiseren. 

Ook scheidsrechters waren iedere week actief bij de onderlinge wedstrijden waarbij geen 
toeschouwers waren toegestaan, dus alles kwam op de schouders van een selecte groep vrijwilligers 
(teamleiding, trainers). 

De 4 weken in juni was er gelukkig nog ede Regiocup. Echte wedstrijden tegen andere verenigingen. 
Vrijwel alle teams deden daar aan mee. 

Uiteindelijk heeft dit ertoe geleid dat alle jeugdteams juist meer hebben kunnen trainen/spelen dan 
tijdens een reguliere competitie. 

Vanuit de jeugd werd gezorgd voor voldoende toezicht voor waar dat nodig was of werd verlangd 
vanuit handhaving.  

Dat het werd gewaardeerd blijkt vooral uit het minimale aantal opzeggingen in juni, daar waar je had 
verwacht dat er massaal zou zijn opgezegd. 
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JAARVERSLAG TECHNISCH TEAM 2020-2021 

 
Samenstelling  
 
Tijdens en na het seizoen 20/21 hebben we afscheid genomen van de Technisch Coördinatoren 
Meindert Vlugt, Jeroen Visser en Jurrian Boerkamp. Met name Jeroen en Jurrian zijn nog steeds actief 
als trainer/begeleiders van jeugdteams.  Dank voor de inzet en inbreng die jullie hebben gehad en wat 
jullie daarmee voor RODA ’46 hebben betekend.  
 
Het Technisch Team bestaat in het seizoen 2021/22 uit de volgende Technische Coördinatoren: 

 

 

 
Selectieteams 
De navolgende teams werden in het seizoen 20/21 (gedeeltelijk) begeleid door het Technisch Team. 
Hierbij werd in alle geledingen in steeds grotere mate samengewerkt met de Jeugdcommissie.  

 

 
 

 

2021-2022
Technisch Team

 O19.1 / O18.1

Harry Kerssies Bas de Ruig 

A-Selectie Middenbouw

O13.2 / O12.1

Bovenbouw 

Peter Sennema
  

 O23.1 O17.1 / O17.2 O15.1 / O15.2 O13.1 / O13.3
O14.1 / O14.2

Harry Kerssies
Peter Sennema

 

 

O16.1 / O16.2

Sven Zeeman
Peter Sennema

 
Peter Sennema

Voorzitter
Harry Kerssies

Penningmeester
Peter Sennema

O11
Middenbouw Onderbouw 

O9 en O8
O10 M/K

Alexander Bauwens Alexander Bauwens
Mark Jan Gieben Jeroen de Groote
Erik van Bekkum Tom de Boer

Onderbouw 

Robert Lodema

Keepers

Marc van Wijk 

(11x11) A-selectie  

 O23.1

(11x11) O19.1

 O18.1 

O17.1 O17.2

O16.1 O16.2

O15.1 O15.2

O14.1 O14.2

O13.1 O13.3 

O13.2 (12.1)

(8x8)

(8x8)

(6x6)

(6x6)

(6x6)

(4x4)

Onderbouw

Mini's en kiddy's 

Bovenbouw 

Senioren

O12

O11

O10

O9

O8
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Promotie/degradatie 
 
Door Corona is in het seizoen 20/21 geen enkele competitie uitgespeeld. Derhalve is geen enkel team 
gepromoveerd of gedegradeerd.  
 
Vrijwel alle (jeugd)competities zijn inmiddels onderverdeeld in een voorjaar- en een najaar competitie 
waarbij ook in de winterstop promotie en degradatie plaats vindt.  
 
 
Teams en trainers bovenbouw en senioren 
 
In het seizoen 20/21 hebben we afscheid genomen van Ivory Harrison als hoofdtrainer van een van 
onze selectieteams (16.1). De overige hoofdtrainers van de selectieteams zijn bij RODA actief 
gebleven.  
 
A-selectie 
Het 1e elftal van RODA ’46 speelt 1e klasse. Het team werd in het seizoen 20/21 getraind door Dick 
Kooijman.  Het contract met Dick werd verlengd tot en met het seizoen 21/22. Assistent trainer in het 
seizoen 21/22 is Niels ten Have die tevens trainer is van JO19.1. Doelstelling is ongewijzigd namelijk 
met zoveel mogelijk zelfopgeleide spelers een stabiele Hoofdklasser worden. Het team staat 
momenteel in de middenmoot van de 1e klasse. Roda heeft na het seizoen 20/21 afscheid genomen 
van negen A-selectie spelers en heeft voor het seizoen 21/22 een aantal nieuwe spelers mogen 
begroeten. Het percentage zelfopgeleide spelers in de A-selectie is daardoor weer gestegen en 
bedraagt bijna 75% hetgeen op dit niveau een mooie prestatie is.   
 
JO23.1 
JO23.1 speelt sinds het seizoen 20/21 in een nieuwe competitie die volgens de visie van de KNVB de 
JO19 competitie en 2e elftallen op termijn gaat vervangen. JO23 speelt divisie 1 wat het hoogste 
niveau voor amateurteams in Nederland is en heeft alle steun vanuit de club nodig om zich te 
handhaven op dit niveau. O23 is een opleidingsteam tussen de jeugd en het 1e elftal. Trainers zijn 
Dennis Koorn en Edwin Top.  
 
JO19.1  
Bij het stilleggen van de competitie in het seizoen 20/21 stond JO19.1 bovenaan in divisie 2. In de 
voorjaarscompetitie van het seizoen 21/22 loopt het wat stroever waardoor het team op dit moment in 
de onderste regionen van divisie 2 bivakkeert. Trainer is Niels Ten Have.  
 
JO18.1  
O18 is een nieuwe competitie, opgestart in het seizoen 20/21,  die op termijn, in combinatie met de 
O23 competitie,  de O19 competitie zou moeten gaan vervangen. JO18.1 speelt in de najaar 
competitie van het seizoen 21/22 in divisie 6 en is inmiddels gepromoveerd naar de 
voorjaarscompetitie divisie 5. JO18.1 wordt getraind door Jelmer Storm en Aart van Meerveld.  
 
JO17.1  
Dit talentvolle team stond in het seizoen 20/21, onder leiding van Ivory Harrison,  bij het stilleggen van 
de competitie bovenaan in de O16, divisie 5. Momenteel staat het team op een 1e plaats in de O17 
divisie 5. Trainer is Wouter van Asselt. 
 
JO16.1 
Speelt een leuke competitie met uitwedstrijden tegen BVO’s als MVV en Helmond Sport. Het team 
staat daar momenteel in de middenmoot. Trainers zijn Michael Zandvoort en Alexander Bauwens. 
 
JO15.1  
Staat momenteel op een verdienstelijk 3e plaats. De kans op promotie in de winterstop is echter 
verkeken. Trainers zijn Ethan van Zwol en Menno Majolee.  
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JO14.1  
Het team doet het bijzonder goed. Meer dan een 2e plaats, die helaas geen recht geeft op promotie, 
lijkt er niet in te zitten. Trainers zijn Mo Bouyglafin en Hans Wouter Edewaard.  
 
JO13.1  
Is nog volop in de race om plaats 2 die recht kan geven op promotie naar de 1e divisie. Trainers zijn 
Timo van Dijk, Jurrian Boerkamp en Martien Jansen.  
 
JO13.2 
Deze groep spelers zijn allemaal vervroegd doorgeschoven O12 spelers. Ze zijn doorgeschoven naar 
de hoofdklasse O13 om daar te wennen aan het grotere veld en de weerstand. Zoals verwacht 
hebben ze het qua uitslagen zwaar. Het team laat echter wekelijk zien dat ze technisch en tactisch 
beter zijn dan hun tegenstanders die wedstrijden uiteindelijk op fysieke kracht beslissen. Volgende 
jaar als deze groep doorstroomt naar JO13.1 gaan de spelers de vruchten plukken.  Trainers zijn 
Efron Habte en Remi Huijgens.  
 
Overzicht hoofdtrainers bovenbouw (vanaf O13) en senioren 
Zie onderstaand overzicht voor de trainers en het niveau van de 1e teams senioren en bovenbouw in 
het seizoen 20/21 en 21/22:  

 
 
2e teams  
Naast bovengenoemde 1e teams wordt getracht alle 2e (selectie)teams in de bovenbouw ieder jaar in 
te delen op het niveau waarin de teams en de spelers plezier kunnen combineren met voldoende 
uitdaging om indien gewenst aansluiting te vinden bij de 1e teams. Bij de meeste 2e teams varieert dit 
niveau tussen 1e klasse en hoofdklasse.  In het seizoen 20/21 hebben JO13.2, JO14.2, JO15.2 en 
17.2 in de hoofdklasse gespeeld. 
 
 
Onderbouw 
In de onderbouw (de bijzondere spelvormen 4x4, 6x6, 8x8) zijn in de afgelopen jaren, door een groot 
aantal enthousiaste trainers en begeleiders,  trainingen en wedstrijden verzorgd en begeleid teneinde 
de spelers plezier te geven en hun voetbalkwaliteiten te ontwikkelen. In  de onderbouw wordt steeds 
meer de samenwerking gezocht tussen TT en JC.  
 
Teneinde wat meer structuur te genereren is vanuit het TT Alexander Bauwens benoemd tot 
coördinator onderbouw. In deze rol heeft Alexander een start gemaakt met het aanreiken van 
handvatten voor trainers in speelwijze en spelprincipes.  Tevens zijn er vanuit de samenwerking met 
FC Utrecht voorstellen om beginnende trainers in de onderbouw cursussen aan te bieden.  
 
 
 
 

Seizoen 20/21 Seizoen 21/22

Niveau Hoofdtrainer Hoofdtrainer 

A-selectie 1e klasse Dick Kooijman Dick Kooijman 

JO23.1 Divisie 1 Dennis Koorn Dennis Koorn

JO19.1 Divisie 2 Niels ten Have Niels ten Have 

JO18.1 Divisie 5 N.v.t. Jelmer Storm 

JO17.1 Divisie 5 Jelmer Storm Wouter van Asselt 

JO16.1 Divisie 5 Ivory Harrison Michael Zandvoort 

JO15.1 Divisie 5 Michael Zandvoort Ethan van Zwol / Menno Majolee

JO14.1 Divisie 2 Harry Kerssies Mo Bouagflin 

JO13.1 Divisie 2 Ethan van Zwol / Menno Majolee Timo van Dijk 

JO13.2 (JO12) Hoofdklasse Martien Jansen /Jurian Boerkamp Efron Habte 

Keepers Marc van Wijk Marc van Wijk 
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Opleidingen 
In het seizoen 20/21 heeft 1 trainer UEFA B gehaald en 3 trainers UEFA C.  
In het seizoen 21/22 volgen 3 trainers UEFA B, 2 trainers UEFA C, en 1 de cursus juniorentrainer 
 
 
Bijzonderheden 

• RODA ’46 is een partner club van FC Utrecht geworden. Dit heeft inmiddels al vele cursussen, 
bijeenkomsten  en Webinars opgeleverd waarmee we op termijn het niveau van onze teams 
en trainers hopen te verbeteren.  

 

• In het seizoen 20/21 zijn 3 spelers uitgestroomd naar een BVO (3x PEC Zwolle). In het 
seizoen 21/22 lopen er 7 spelers stage bij een BVO (FC Utrecht, PEC Zwolle, Go Ahead en 
Vitesse).  

 

• Het Technisch team  en de Jeugdcommissie hebben in het seizoen 20/21 tijdens de Corona 
stop kans gezien om in onderlinge samenwerking elke zaterdag weer een volledig onderling 
wedstrijdprogramma voor alle (jeugd)teams te organiseren en teven nagenoeg alle 
doordeweeks trainingen doorgang te laten vinden 

 
 
Wensen  

• Er zijn vergevorderde plannen voor de aanschaf van een camerasysteem t.b.v. het uitzenden, 
opnemen en analyseren van wedstrijden bij RODA.  
 

• Vervanging van één natuurgrasveld door een kunstgrasveld 
 
 
Dank 
Het technische team bedankt alle trainers, leiders en ouders, commissieleden, bestuurders en andere 
vrijwilligers die zich het afgelopen jaar, ondanks alle Corona tegenslagen, met ongelofelijk veel 
energie en enthousiasme hebben ingezet om alle RODA spelers de gelegenheid te bieden om hun 
favoriete sport te blijven beoefenen. Hulde! 
 


